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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
Készült: a 2009. március 24-én megtartott rendkívüli Képviselő-testületi ülésen. 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal Váchartyán, Fő út 55. Tanácsterem. 
Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerint.  
 
Juhász István polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés 
határozatképes, a Képviselő-testület 8 tagja az ülésen jelen van. A jegyzőkönyv hitelesítésére 
felkéri Koblász Sándor képviselőt. Elmondja, hogy a rendkívüli ülésre az ő feledékenysége 
miatt kellett sort keríteni, mert a 19-i ülésen elfelejtette előterjeszteni a díszpolgári cím 
adományozására vonatkozó javaslatot. 
A Képviselő-testület egyetért az elhangzottakkal. 
 

Díszpolgári cím adományozása 
 
Juhász István polgármester javasolja, hogy Farkas Pálnak a Canzonetta Női Kórus 
karnagyának díszpolgári címet adományozzon Váchartyán Község Képviselő-testülete. 
Farkas Pálnak most lesz az 50. születésnapja, Vácott a Fehérek Templomában lesz a 
rendezvény. 
 
Horgász Marianna alpolgármester megkérdezi, hogy hol kerülne átadásra a díszpolgári 
oklevél? 
 
Koblász Sándor képviselő elmondja, hogy van a kórusban olyan személy, aki sokkal többet 
tett, aki létrehozta az énekkart. Az ő esetében nem jutott eszünkbe a díszpolgári cím, amikor 
50 éves volt. 
 
Juhász István polgármester elmondja, hogy a javaslat Farkas Pálra vonatkozik, erről kér 
döntést. Más is tehet javaslatot. 
 
Bohus László képviselő tudomása szerint Farkas Pál Vácott is kapott hasonló címet. 
Egyébként nincs kifogása, de körül kellene járni, hogy ki, mikor, miért kaphat díszpolgári 
címet. Feltételeknek meg kellene felelni. Javaslatot tehet bárki, egyébként támogatja a 
javaslatot. 
 
Rajkiné Gyetvai Irén képviselő egyetért Bohus László képviselő által elmondottakkal. 
Semmi kifogása, de Farkas Pál lesz még 60 éves is. Ha mindenki kap díszpolgári címet, akkor 
semmilyen értéke nem lesz ennek a címnek. Ezzel nem szeretné bántani a Farkas Pált. 
 
Kristály András képviselő támogatja a javaslatot, Farkas Pál maximálisan megfelel azoknak 
a feltételeknek, amely a díszpolgárság mellett szól. Nem kellene itt különböző 
követelményeket felállítani, lehet, hogy valaki egy cselekedetével is kiérdemli, valaki más 
pedig egy élet munkájával. 
 
Koblász Sándor képviselő szerint valóban kellene egy mérce. Mi a díszpolgári cím 
kritériuma? Lehetne sorolni Bakos Jancsi bácsi, Tóth Józsi bácsi, stb. Semmi baja Farkas 
Pállal, elismeri és nagyra becsüli munkáját, nagyra becsüli, mint embert is. 
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy nem szeretné, ha olyan helyzetbe kerülnénk, mint az 
Alaksa Gergő esetében. A püspök ide jött, pappá szentelte, azóta meg már nem is pap. 
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Valamilyen kritériumrendszert fel kellene állítani. Farkas Pál valóban viszi a kórust hosszú 
évek óta, semmi gond nincs a munkájával. Nagyon nehéz dönteni. Nincs jól előkészítve, ezt 
alaposabban elő kellene készíteni, hogy miért kerül ide. 
 
Juhász István polgármester utolsó érvként elmondja, amióta Farkas Pál a váci Bartók Béla 
Zeneiskola igazgatója fele annyiba kerül Váchartyánnak a kihelyezett zenei tagozat, mint 
előtte. A falu jó hírét azért nem a Dr. Csaba Ambrus vitte, hanem a Női Kórus.  
 
Koblász Sándor képviselő elmondja, hogy ő is vezet egy zenekart 40 éve, és bátran ki meri 
jelenteni, hogy soha sem tagadta, hogy váchartyáni. Bárhol felléptek ezt mindig elmondta. 
Váchartyán eddig abból a jó hírből mit profitált, amit a Női Kórus vitt? 
 
Baksza Gábor képviselő elmondja, hogy Farkas Pál kb. 10 évvel ezelőtt kivitte a gyerekeket 
Finnországba, egyébként soha nme jutottak volna ki. 25 éve itt van Váchartyánban, azóta 
idehozott jeles kórusokat és vitték mindenfelé a hírnevünket. 
 
Horgász Marianna alpolgármester elmondja, hogy ő úgy ismerte meg Farkas Pált, mint 
zenepedagógust. Másfél évvel ezelőtt beszélgetett vele a váchartyáni kihelyezett zenei tagozat 
helyzetéről. Akkor Farkas Pál azt mondta, hogy mindent megtesz azért, hogy kevesebbe 
kerüljön az Önkormányzatnak a zenei oktatás. Ezt meg is tette, most a költségvetésből 
mindenki számára kiderül. Farkas Pál idáig sok mindent tett le, országosan ismert és elismert 
művész. Ő nem talál kivetni valót a javaslatban.  
 
A Képviselő-testület az elhangzottak alapján meghozza az alábbi határozatát. 
 
Szavazatarányok: 
7 igen, 
2 tartózkodás 
 

39/2009.(III.24.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
Váchartyán Község Képviselő-testülete díszpolgári címet adományoz Farkas Pál 
karnagy részére. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Juhász István polgármester megköszöni a részvételt és bezárja az ülést. 
 

K.m.f. 
 
 
 Juhász István            Balázsné Szilvási Zsuzsanna 
 polgármester                              jegyző 
 
A fenti jegyzőkönyvet hitelesítem: 

 
 

         Koblász Sándor 
        képviselő 


